
ON 
 
A hned po at, kterou používáme, když mluvíme o nějakém čase či časovém údaji, tu máme 
předložku on. A k čemu že používáme on? Hlavně k tom, když mluvíme o dnech. Ale nebojte, 
opět si to pěkně rozdělíme na části a vše spolu podrobně projdeme. 
 
On tedy používáme tehdy, pokud mluvíme o dnech či datech. Například tedy můžeme říci: 

• on Monday(s) (v pondělí) 
• on 9th January ((na) devátého ledna) 
• on Christmas Day (na Štědrý den) 

 
On také použijme i tehdy, když budeme mluvit o dnech spolu s výrazy morning, afternoon, 
evening a night. Opět tu máme pár příkladů: 

• on Tuesday morning (v úterý ráno) 
• on Wednesday afternoon (ve středu odpoledne) 
• on Friday night (v pátek večer) 

 
Opět tu teď pro vás mám tři kompletní ukázkové věty, nebojte :) 

• She was born on Christmas day and he was born on New Year’s Eve (Ona se narodila 
na Štědrý den a on se narodil na Silvestra) 

• He loves flirting on Saturday night and sleeping on Sunday morning (Rád v sobotu 
večer flirtuje a v neděli ráno spí) 

• We got married on Saturday, July 14th (Vzali jsme se v sobotu 14. července) 
 
 
To je všechno? Ano, to je všechno! Není to super, jak lehké to je? :) 
 


